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Kære Bent 
 
Jeg skriver til dig fordi, jeg ikke kan forstå hvorledes de forestående besparelser hænger 
sammen. 
Urologisk ambulatorium i Randers har, modsat Skejby, elektroniske journaler som er 
updatet. I Skejby kører man stadig med papir journaler og disse er man langt bagud med 
at skrive således at der er tale om ca. en måneds efterslæb. 
 
Det at få en diagnose (prostatakræft med spredning til knoglerne) gør at når det nu er 
sådan, så er det det nære forhold mellem læger og patient som er vigtigt.  
 
På urologisk ambulatorium i Randers er der et godt og meget kompetent team som gør 
smerten lettere. Jeg tror at på det Urologiske område er der ikke ”nemme point” at hente 
som det er tilfældet med børneafdelingen, men det er ikke logisk at hvis en given mængde 
patienter skal til kontrol i Randers så sparer man ved at flytte disse til Skejby??  
 
Forklar mig lige dette: 
 
Der skal 2 mand til at grave en hul i Randers! Hvis vi flytter hullet til Skejby skal der kun 
bruges en mand til at gør det på den samme tid?? 
 
Jeg håber man besinder sig og bevarer en meget velfungerende afdeling med 2 
fantastiske læger (Anne Fly og Nicolai Spjeldnæs) og et fantastisk team af sygeplejersker. 
 
Mange gode hilsener 
 
Peter Schønberg Alminde 
Vestermarksvej 65 
8881 Thorsø 
 
(leder af Det Rullende Værested – Viborg) 
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